
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 396 

 

На 25 август 2023 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Проекти на решения относно назначаване съставите на 

ОИК в изборите за общински съветници и за кметове на 29 октомври 

2023 г. 

  Докладват: Росица Матева, Емил Войнов, Силвия 

   Стойчева, Йорданка Ганчева, Елка Стоянова,  

   Димитър Димитров, Гергана Стоянова, Любомир 

   Георгиев, Георги Баханов, Цветозар Томов 

2. Доклади по административни преписки. 

  Докладват: Росица Матева, Емил Войнов,  

   Димитър Димитров, Силвия Стойчева, Йорданка 

   Ганчева, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, 

   Елка Стоянова 

 

ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Димитър Димитров, 

Цветозар Томов, Емил Войнов, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Георги Баханов, Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, Силвия Стойчева. 

ОТСЪСТВАТ: Красимир Ципов, Цветанка Георгиева. 

 

Заседанието бе открито в 10,45 ч. и председателствано от 

госпожа Камелия Нейкова – председател на Централната 

избирателна комисия 
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* * * 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА:  Добър ден, колеги! 

Тринадесет членове сме в залата – имаме кворум. 

Отсъстват поради ползване на отпуск колегите Цветанка 

Георгиева и Красимир Ципов. 

Предлагам ви следния проект на дневен ред: 

1. Проекти на решения относно назначаване съставите на 

ОИК в изборите за общински съветници и кметове на 29 октомври с 

докладчици колегите Матева, Войнов, Стойчева, Ганчева, Димитров, 

Гергана Стоянова и Георгиев. 

2. Доклади по административни преписки с докладчици 

колегите Матева, Войнов, Димитров, Стойчева, Ганчева, Георгиев, 

Солакова, и аз. 

Имате ли предложения по дневния ред? 

Заповядайте, господин Томов. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Моля да ме включите в първа точка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Други колеги? 

Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветозар Томов); против – няма. 

 

Преди докладите по точка първа, давам думата на господин 

Войнов във втора точка: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, във връзка с проведената 

среща със „Смартматик“ на 23 август на работна група беше обсъден 

проект на писмо до „Смартматик“. Писмото е качено в моя папка. 
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Моля да се запознаете и ако няма забележки, да бъде 

подложено на гласуване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания и предложения. Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветозар Томов); против – няма. 

 

Продължаваме с първа точка: 

ПРОЕКТИ НА РЕШЕНИЯ ОТНОСНО НАЗНАЧАВАНЕ 

СЪСТАВИТЕ НА ОИК В ИЗБОРИТЕ ЗА ОБЩИНСКИ 

СЪВТЕНИЦИ И КМЕТОВЕ НА 29 ОКТОМВРИ 2023 г. 

Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, предлагам ви проект на 

решение относно назначаване на Общинска избирателна комисия в 

община Минерални бани, област Хасково, за изборите за общински 

съветници и за кметове на 29 октомври 2023 г. 

В Централната избирателна комисия е постъпило писмо с вх. 

№ МИ-06-260-55/23.08.2023 г. от кмета на община Минерални бани 

с предложение за състав на Общинската избирателна комисия в 

общината. 

Представени са всички изискуеми документи.  

Консултациите са проведени при спазване на изискванията на 

чл. 76 от Изборния кодекс. Участвали са представители на всички 

парламентарно представени партии и коалиции. Постигнато е 

съгласие между участниците в консултациите по отношение на 

състава на Общинската избирателна комисия в община Минерални 

бани.  

Предвид горното предлагам Централната избирателна 

комисия да вземе следното 
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„РЕШЕНИЕ: 

Назначава Общинска избирателна комисия в община 

Минерални бани, област Хасково в състав от 11 членове, както 

следва: председател – Антон Димов Вълчев – ГЕРБ-СДС; зам.-

председатели: Николай Недялков Христов – ПП-ДБ; Петър Василев 

Андреев – „Възраждане“; Найден Кирилов Ангелов – „БСП за 

България“ и Димитрия Делчева Милкова – ИТН; секретар – Милена 

Миткова Петкова – ДПС, и членове: Мария Стефанова Калинова и 

Елица Райкова Хърсева – ГЕРБ-СДС; Васил Христов Лазов и Мария 

Пейчева Христова – ПП-ДБ, Смиляна Александрова Ташева – 

„Възраждане“. 

Общинската избирателна комисия встъпва в правомощията 

си на 9 септември 2023 г. 

На назначените членове да се издадат удостоверения.“ 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 2020-МИ/25.08.2023 г. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, предлагам ви проект на 

решение относно назначаване на Общинска избирателна комисия в 

община Сърница, област Пазарджик, за изборите за общински 

съветници и за кметове на 29 октомври 2023 г. 

 В Централната избирателна комисия е постъпило писмо с вх. 

№ МИ-06-260-57 от 23 август 2023 г. от кмета на община Сърница с 

предложение за състав на Общинската избирателна комисия в 

общината. 

Представени са всички изискуеми документи.  
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Консултациите са проведени при спазване на изискванията на 

Изборния кодекс. Участвали са представители на всички 

парламентарно представени партии и коалиции. Постигнато е 

съгласие между участниците в консултациите по отношение на 

състава на Общинската избирателна комисия в община Сърница.  

Предвид горното предлагам Централната избирателна 

комисия да вземе следното 

„РЕШЕНИЕ: 

Назначава Общинска избирателна комисия в община 

Сърница, област Пазарджик в състав от 11 членове, както следва: 

председател – Джемиле Реджепова Пашова – ДПС; зам.-

председатели: Айше Мустафова Халачева – ГЕРБ-СДС; Джумиле 

Салих Хисар – ПП-ДБ; Едит Йорданова Стефанова – „Възраждане“; 

Асибе Реджепова Мусова – „БСП за България“; секретар – Зейнеп 

Халил Карамолла – ИТН и членове: Хатидже Ахмедова Дъвкова и 

Реджеп Кемил Мехмед – ГЕРБ-СДС; Вилдан Сабриева Джебирова и 

Салих Кемалов Трампов – ПП-ДБ; Пламен Георгиев Кюркчиев – 

„Възраждане“. 

Общинската избирателна комисия встъпва в правомощията 

си на 9 септември 2023 г. 

На назначените членове да се издадат удостоверения.“ 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Решението е № 2021-МИ/25.08.2023 г. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, предлагам ви и проект 

на решение относно назначаване на Общинска избирателна комисия 
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в община Чипровци, област Монтана в изборите за общински 

съветници и за кметове на 29 октомври 2023 г. 

Постъпило е писмо с вх. № МИ-06-260-62/23.08.2023 г. от 

кмета на община Чипровци с предложение за състав на Общинската 

избирателна комисия в общината. 

Представени са всички изискуеми документи.  

Консултациите са проведени при спазване на изискванията на 

Изборния кодекс. В консултациите са участвали представители на 

парламентарно представените партии и коалиции. Постигнато е 

съгласие между участниците в консултациите по отношение на 

състава на Общинската избирателна комисия в община Чипровци.  

Предвид горното предлагам Централната избирателна 

комисия да 

„РЕШИ: 

Назначава Общинска избирателна комисия в община 

Чипровци, област Монтана, в състав от 11 членове, както следва: 

председател – Любляна Красимирова Аврамова – ГЕРБ-СДС; зам.-

председатели: Николай Георгиев Николов – ПП-ДБ; Надя Борисова 

Гоцова-Кунева – „Възраждане“; Цецка Димитрова Василева – ДПС; 

секретар – Теменужка Асенова Георгиева – ИТН и членове: Иван 

Георгиев Лилкин и Наташа Иванова Димитрова – ГЕРБ-СДС; Анюта 

Петрова Каменова-Борин и Ваня Стефанова Александрова – ПП-ДБ; 

Иван Иванов Петков – „Възраждане“ и Емилия Иванова Георгиева – 

„БСП за България“. 

Общинската избирателна комисия встъпва в правомощията 

си на 9 септември 2023 г. 

На назначените членове да се издадат удостоверения.“ 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. Няма. 

Режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, 
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Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Решението е № 2022-МИ/25.08.2023 г. 

Следващ докладчик – госпожа Стойчева. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, представям на вашето 

внимание проект на решение относно назначаване на Общинска 

избирателна комисия в община Кайнарджа, област Силистра.  

Постъпило е писмо с  посочения в проекта на решение 

входящ номер от кмета на община Кайнарджа с предложение за 

състав на Общинската избирателна комисия в общината. 

Представени са всички изискуеми документи. 

Видно от приложения протокол на консултациите е 

постигнато съгласие между участвалите представители на 

парламентарно представените партии и коалиции, поради което 

предлагам Централната избирателна комисия  да приеме следното 

„РЕШЕНИЕ: 

Назначава Общинска избирателна комисия в община 

Кайнарджа, област Силистра, в състав от 11 членове, както следва: 

председател – Иван Стефанов Антонов – ГЕРБ-СДС; зам.-

председатели: Валентина Христова Токушева – ПП-ДБ; Шенер 

Ибраим Али – ДПС; Невяна Енчева Енчева – „БСП за България“; 

Йордан Красимиров Йорданов – ИТН; секретар – Иванела Илиева 

Александрова – „Възраждане“, и членове: Даниел Николов 

Йорданов и Йорданка Иванова Йорданова – ГЕРБ-СДС; Антония 

Димчева Димова и Боряна Друмева Бобчева – ПП-ДБ, и Албена 

Якова Герасимова – „Възраждане“. 

Общинската избирателна комисия встъпва в длъжност на 

9 септември 2023 г. 

На назначените членове да се издадат удостоверения“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Моля за вашите 

изказвания. Няма. 

Режим на гласуване. 
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Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Решението е № 2023-МИ/25.08.2023 г. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Следващият проект на решение е 

относно назначаване на Общинска избирателна комисия в община 

Свиленград, област Хасково. 

Постъпило е предложение от кмета на община Свиленград, 

което съдържа предложение за състав на Общинската избирателна 

комисия в общината. 

Спазени са всички изисквания на Изборния кодекс относно 

провеждането на консултациите, в които са участвали представители 

на парламентарно представените партии. Постигнато е съгласие 

между тях, поради което предлагам Централната избирателна 

комисия да  

„РЕШИ: 

Назначава Общинска избирателна комисия в община 

Свиленград, област Хасково, в състав от 11 членове, както следва: 

председател – Мариян Ненков Дервенков – ГЕРБ-СДС; зам.-

председатели: Мария Христова Димитрова – ПП-ДБ; Цветелина 

Георгиева Караджова – „Възраждане“; Димитър Георгиев Митев – 

„БСП за България“; Анджелина Сотирова Колева – ИТН; секретар – 

Зорница Тодорова Чакърова – ДПС, и членове: Веселина Иванова 

Иванова и Мариана Николова Димитрова – ГЕРБ-СДС; Николина 

Христова Георгиева и Мариана Николова Попова – ПП-ДБ; Янко 

Стефанов Янчев – „Възраждане“.“ 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания, или предложения? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Йорданка 
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Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Решението е № 2024-МИ/25.08.2023 г. 

Следващ докладчик – госпожа Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам постъпила преписка 

от община Чавдар с вх. № МИ-06-260-87/24.08.2023 г. с 

предложение за състав на Общинска избирателна комисия в 

общината. 

Представени са всички изискуеми документи съгласно 

Изборния кодекс и Решение № 1962-МИ на ЦИК, поради което и на 

посочените в проекта, който е с проектен номер 2041 в моя папка, 

основания ви предлагам Централната избирателна комисия да вземе 

решение, с което назначава Общинска избирателна комисия в 

община Чавдар, Софийска област в състав от 11 членове, както 

следва: председател – Иванка Георгиева Петкова – ГЕРБ-СДС; зам.-

председатели: Мими Иванова Георгиева – ПП-ДБ; Христина 

Вельова Велчева – ДПС; Вера Николаева Гинчева – „БСП за 

България“; секретар – Таня Лулчева Илкова – „Възраждане“, и 

членове: Стоянка Михайлова Ковачева и Иванка Иванова Кузманова 

– ГЕРБ-СДС; Генка Атанасова Иванова и Анка Иванова Нешкова – 

ПП-ДБ; Гана Пеева Радунчева – „Възраждане“; Милена Асенова 

Салчева – ИТН. 

Общинската избирателна комисия встъпва в правомощия на 

9 септември 2023 г. 

На членовете да се издадат удостоверения. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Росица Матева, 
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Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Решението е № 2025-МИ/25.08.2023 г. 

РОСИЦА МАТЕВА: Предлагам ви проект на решение 

относно назначаване на Общинска избирателна комисия Мездра с 

проектен номер 2042. 

Изпратени са документи от общинската администрация с вх. 

№ МИ-06-260-116/24.08.2023 г. с предложение за състав на 

Общинска избирателна комисия – Мездра. 

Представени са всички изискуеми документи съгласно 

Изборния кодекс и Решение № 1962-МИ на ЦИК, поради което ви 

предлагам да вземем решение, с което да назначим ОИК – Мездра, в 

състав от 11 членове, както следва: председател – Пенка Томова 

Петрова – ГЕРБ-СДС; зам.-председатели: Камелия Кръстева 

Татарска – ПП-ДБ; Красимир Тенлиев Истатков – „Възраждане“; 

Марин Мирчев Маринов – ДПС; Цветелин Даниелов Маринов – 

ИТН; секретар – Йонка Николова Йотова – „БСП за България“ и 

членове: Елена Севделиновна Прокопиева и Христина Христова 

Петкова – ГЕРБ-СДС; Таня Цветанова Таушанова и Татяна 

Цветанова Маринова – ПП-ДБ; Росица Георгиева Сергеева – 

„Възраждане“. 

Общинската избирателна комисия встъпва в правомощия на 9 

септември. 

На назначените членове да се издадат удостоверения. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Няма. 

Моля да гласуваме проекта на решение. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Решението е № 2026-МИ/25.08.2023 г. 
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Следващ докладчик – госпожа Ганчева. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви преписка, 

постъпила от проведените консултации за назначаване на Общинска 

избирателна комисия в община Ботевград. 

Преписката съдържа всички изискуеми документи. На 

проведените консултации е постигнато съгласие. 

Преписката е постъпила в Централната избирателна комисия 

с х. № МИ-06-260-88/24.08.2023 г. от кмета на община Ботевград, 

Софийска област. Както казаха, представени са всички изискуеми 

документи, спазен е законът и наше решение, предвид което ви 

предлагам да назначим Общинска избирателна комисия в община 

Ботевград, Софийска област в състав от 11 членове, както следва: 

председател – Мария Гаврилова Накова – ГЕРБ-СДС; зам.-

председатели: Николай Васков Николов – ПП-ДБ; Маргарита 

Василева Тодорова – „Възраждане“; Генка Тодорова Димитрова – 

ДПС,  секретар: Цветанка Данова Банкова – „БСП за България“ и 

членове: Дочка Микова Стефанова и Стефан Светозаров Жеков – 

ГЕРБ-СДС; Николета Йотова Иванова и Цветолюб Христов Савов – 

ПП-ДБ; Петър Цанов Батев – „Възраждане“, и Димитрина Георгиева 

Върбанова – ИТН. 

Предлагам да гласуваме предложението. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, има ли 

изказвания по проекта? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Решението е № 2027-МИ/25.08.2023 г. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Следващата препика е също от 

проведени консултации за назначаване на Общинска избирателна 



12 

комисия в община Трън, област Перник с вх. № МИ-06-260-

100/24.08.2023 г.  

На консултациите е постигнато съгласие за състава на 

Общинската избирателна комисия. 

Колеги, след преглед на документите, установих, че за 

предложението по предложението на ПП – ДБ, лице за член на 

Общинската избирателна комисия, както и от декларацията на 

госпожа Цветана Боянова Маркова, приложената диплома е с друга 

фамилия – предполагам след сключен брак. Няма представена 

декларация за идентичност на имената. 

Аз лично, тъй като в преписката не е налице друго лице с 

такова име и съвпада бащиното име, бих предложила да назначим 

Общинската избирателна комисия, като се обадим на лицето може 

би за попълване на преписката, ако Комисията прецени, въпреки че 

считам, че когато има разминаване на фамилиите, а видно и от 

другите преписки, е налице удостоверение за идентичност на 

имената. 

Предлагам да обсъдим дали ще назначим ОИК, или ще 

изчакаме за попълване на преписката с удостоверение за 

идентичност на имената за посоченото лице. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания и предложения? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Решението е № 2028-МИ/25.08.2023 г. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Следващият ми аналогичен доклад е 

по преписка, постъпила в Централната избирателна комисия с вх. № 

МИ-06-260-80/24.08.2023 г., от кмета на община Любимец, област 
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Хасково, с предложение за състав на Общинската избирателна 

комисия в общината. 

На проведените консултации е постигнато съгласие между 

участниците по отношение на състава на Общинската избирателна 

комисия, както и са приложени всички изискуеми документи за 

състав на Общинската избирателна комисия по наше решение и по 

закона. 

Предлагам да назначим Общинска избирателна комисия в 

община Любимец, област Хасково в състав от 11 членове, както 

следва: председател – Светослава Василева Иванова – ГЕРБ-СДС; 

зам.-председатели: Татяна Иванова Иванова – ПП-ДБ; Александър 

Пенчев Андонов – „Възраждане“; Кирилка Петрова Къркаличева – 

„БСП за България“; Мария Димова Христова – ИТН; секретар – 

Екатерина Григорова Христозова – ДПС, и членове: Надка Иванова 

Попова и Теодора Иванова Борисова –ГЕРБ-СДС; Недялко Георгиев 

Червенков и Димка Георгиева Георгиева – ПП-ДБ; Ралица Иванова 

Петрова – „Възраждане“ със съответните ЕГН-та всички, които 

изчетох. 

Предлагам да приемем решение за назначаване на ОИК в 

община Любимец, област Хасково. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? Няма. 

Моля да гласуваме. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева); против – няма. 

Решението е № 2029-МИ/25.08.2023 г. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви преписка, 

постъпила от кмета на община Каспичан, от проведените 

консултации за назначаване на ОИК в община Каспичан, област 

Шумен, постъпила с писмо с вх. № МИ-06-260-111/24.08.2023 г. 
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След преглед на преписката установих, че абсолютно всички 

документи, включително и декларациите на лицата, които са 

предложения на съответните политически сили за членове на ОИК, 

са в заверено копие от кмета на община Каспичан. 

Отново поставям въпроса, защото наистина през годините 

назад по мои спомени се е случвало всички документи да са 

заверени „вярно с оригинала“, дали ще назначим сега с решение, или 

ще изискаме преписката в оригинал. Всички документи – 

предложения на политически сили, включително и декларациите са 

в заверени копия от кмета на община Каспичан. 

Тъй като извън микрофон  се чу, че имаме време да изискаме 

и тогава да назначим, предлагам да гласуваме писмо до кмета на 

община Каспичан във връзка с постъпила преписка с вх. № МИ-06-

260-111/24.08.2023 г., изпратена ни от кмета на община Каспичан 

относно проведени консултации за назначаване на Общинска 

избирателна комисия: „След служебна проверка се установи, че 

всички документи са в заверени копия от общината, предвид което и 

с оглед назначаване на Общинската избирателна комисия в срок ви 

молим незабавно да представите преписката в оригинал“ – 

предлагам това да е текстът на писмото, което предлагам. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли 

предложения? Няма. 

Моля да гласуваме писмото до кмета на община Каспичан. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева); против – няма. 

Следващ докладчик – господин Димитров. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, докладвам проект на 

решение относно назначаване на Общинска избирателна комисия в 

община Родопи, област Пловдив, за изборите за общински 

съветници и за кметове на 29 октомври 2023 г. 
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В Централната избирателна комисия е постъпило писмо с вх. 

№ МИ-06-260-101 от 24 август 2023 г. от кмета на община Родопи, с 

което ни е предложен състав на Общинската избирателна комисия в 

общината и приложен протокол за постигнато съгласие на 

консултациите, проведени при кмета. 

Представени са всички изискуеми документи по Изборния 

кодекс и Решение № 1962-МИ от 04.08.2023 г. на ЦИК. 

Консултациите са проведени при спазване на изискванията на 

закона и нашето решение. 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 57, ал. 1, т. 5 и 

чл. 75, ал. 10 от Изборния кодекс предлагам Централната 

избирателна комисия да вземе следното 

„РЕШЕНИЕ: 

Назначава Общинска избирателна комисия в община Родопи 

в състав от 11 членове, както следва: председател – Радослав 

Йорданов Митев – ГЕРБ-СДС; зам.-председатели: Никола 

Владимиров Златев – ПП-ДБ; Пепа Тодорова Цветкова – 

„Възраждане“; Ивелина Димитрова Стефанова – ДПС; Илияна 

Тодорова Уланова – ИТН; секретар – Радостин Любомиров 

Семерджиев – „БСП за България“ и членове: Здравка Иванова 

Георгиева и Руслана Красимирова Кумчева – ГЕРБ-СДС; Владимир 

Лъчезаров Бинев и Владислав Пенчев Вълчев – ПП-ДБ; Ангелина 

Венкова Венкова – „Възраждане“. 

Общинската избирателна комисия встъпва в длъжност на 9 

септември 2023 г. 

На назначените членове да се издадат удостоверения“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева); против – няма. 
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Решението е № 2030-МИ/25.08.2023 г. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Следващият проект е относно 

проект на решение за назначаване на Общинска избирателна 

комисия в община Монтана. 

Постъпило е писмо от кмета на община Монтана с вх. № МИ-

06-260, с което са представени всички изискуеми документи по 

Изборния кодекс и наше Решение 01962-МИ. 

Консултациите са проведени при спазване на изискванията на 

чл. 76 от Изборния кодекс. Участвали са всички парламентарно 

представени партии и коалиции, които са се съгласили да направят 

предложения за следния състав: председател – Йордан Любчов 

Александров – ГЕРБ-СДС, зам.-председатели: Цена Замфирова 

Димитрова – ПП-ДБ; Красимира Павлова Гълъбова – „Възраждане“; 

Камелия Александрова Илиева – „БСП за България“; Александра 

Деянова Нелова – ИТН; секретар – Румен Димитров Гоцов – ДПС, и 

членове: Борис Найденов Цветков и Петя Петрова Кирилова – ГЕРБ-

СДС; Петко Кирилов Петков и  Димитранка Евстатиева Калейнска – 

ПП-ДБ; Александър Иванов Алексиев – „Възраждане“. 

Общинската избирателна комисия встъпва в правомощията 

си на 9 септември 2023 г. 

На назначените членове да бъдат издадени удостоверения. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева); против – няма. 

Решението е № 2031-МИ//25.08.2023 г. 

Прекъсвам заседанието за 10 минути. 

 

(След прекъсването.) 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия. Десет членове 

сме в залата – имаме кворум. 

Продължаваме с доклади в точка първа – госпожо Матева, 

заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, предлагам на вашето внимание 

проект на решение относно назначаване на Общинска избирателна 

комисия в Елхово. 

Изпратени са документите от община Елхово с вх. № МИ-06-

260-102/24.08.2023 г. с предложение за състав на Общинската 

избирателна комисия в общината. 

Представени са всички изискуеми документи съгласно 

изискванията на Изборния кодекс и наше Решение № 1962-МИ. 

Предлагам ви да назначим Общинската избирателна комисия 

в община Елхово в състава от 11 членове, както следва: председател 

– Василка Атанасова Джондрова-Иванова – ГЕРБ-СДС; зам.-

председатели: Филка Станкова Славова – ПП-ДБ; Пламен Здравков 

Динев – „Възраждане“; Радостина Стефанова Стефанова – ДПС; 

секретар – Габриела Христова Гечева – „БСП за България“ и 

членове: Димитър Илиев Димитров и Лидия Красимирова Кръстева 

– ГЕРБ-СДС; Диян Георгиев Франсъзов и Цеца Вълчева Георгиева – 

ПП-ДБ; Атанас Иванов Зотов – „Възраждане“; Янчо Манолов 

Манолов – ИТН. 

Общинската избирателна комисия встъпва в правомощията 

си на 9 септември 2023 г. 

На назначените членове да бъдат издадени удостоверения. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? Няма. 

Моля да гласуваме. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева); против – няма. 
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Решението е № 2032-МИ/25.08.2023 г. 

Следващ докладчик – госпожа Стоянова. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви проект на 

решение относно назначаване на Общинска избирателна комисия в 

община Белене, област Плевен, за изборите за общински съветници 

и за кметове на 29 октомври 2023 г. 

Преписката за назначаване е с вх. № МИ-06-260-50 от 

23 август 2023 г. от кмета на община Белене, област Плевен, с 

предложение за състав на Общинската избирателна комисия в 

общината. 

Представени са всички изискуеми по закона и съгласно наше 

решение документи.  

Консултациите са проведени при спазване на законовите 

изисквания и в тях са участвали представители на парламентарно 

представените партии и коалиции. 

Постигнато е съгласие между участниците в консултациите 

по отношение на състава на Общинската избирателна комисия в 

община Белене, поради което предлагам Централната избирателна 

комисия да вземе решение, с което да назначи Общинската 

избирателна комисия в община Белене, област Плевен в състав от 

11 членове, както следва: председател – Валя Маринова Вълкова – 

ГЕРБ-СДС; зам.-председатели: Руска Иванова Квецинска – 

„Възраждане“; Ива Огнянова Иванова-Кирчева – ДПС; секретар – 

Мария Георгиева Ганкова – ПП-ДБ; членове: Ирина Димитрова 

Чоранова и Десислава Йосифова Генова – ГЕРБ-СДС; Еленка 

Димитрова Маринова и Златко Франчешков Рупов – ПП-ДБ; Бианка 

Михайлова Генова – „Възраждане“; Мария Иванова Спасова – „БСП 

за България“ и Марта Ивайлова Венкова – ИТН. 

Общинската избирателна комисия да встъпи в правомощията 

си на 9 септември 2023 г. 

На назначените членове да се издадат удостоверения. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. Няма. 
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Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева); против – няма. 

Решението е № 2033-МИ/25.08.2023 г. 

Следващ докладчик – госпожа Елка Стоянова. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Благодаря. Колеги, в моята папка има 

проект на решение с проектен номер 2015 относно назначаване на 

Общинска избирателна комисия в община Пордим, област Плевен, 

за изборите за общински съветници и за кметове на 29 октомври 

2023 г. 

Предлагам ОИК да бъде назначена по начина, предложен от 

кмета на община Пордим, тъй като консултациите са проведени в 

съответствие с изискванията на закона. 

Всички изискуеми документи са представени към преписката. 

Постигнато е съгласие от участвалите парламентарно представени 

партии и коалиции и се предлага на това основание Общинската 

избирателна комисия в община Пордим да бъде назначена в състав 

от 11 членове, както следва: председател – Маринела Тончева 

Дочева – ГЕРБ-СДС; зам.-председатели: Елисавета Сергеева 

Трифонова – ПП-ДБ и Соня Бориславова Данчева – „Възраждане“; 

секретар – Станимир Цветков Янев – ДПС, и членове, както следва: 

Албена Петкова Димитрова и Любка Иванова Иванова – ГЕРБ-СДС; 

Мишел Николов Ангелов и Дияна Петрова Генова – ПП-ДБ; 

Детелина Димитрова Хитова – „Възраждане“; Зоя Велчева 

Атанасова – „БСП за България“ и Галина Вълова Георгиева – ИТН. 

Предвид наличието на предпоставките в Изборния кодекс, 

приложените документи и предложението на кмета предлагам да 

бъде назначена Общинската избирателна комисия в община Пордим 

в посочения състав. 

Същата да встъпи в правомощията си на 9 септември 2023 г. 

и на назначените членове да им бъдат издадени удостоверения. 
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Моля, ако нямате бележки, да го подложим на гласуване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 2034-МИ/25.08.2023 г. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Предлагам да бъде назначена Общинска 

избирателна комисия в община Първомай, област Пловдив. 

Проектният номер на решението е 2057. 

Предложението е базирано на постъпилото от кмета на 

община Първомай, област Пловдив предложение за състав. 

В резултат на проведените консултации при спазване на 

изискванията на Изборния кодекс и с приложени към преписката 

изискуеми документи, предлагам да назначим Общинска 

избирателна комисия в Първомай в състав от 11 членове, както 

следва: председател – Иван Ангелов Топузов – ГЕРБ-СДС; зам.-

председатели: Никола Неделчев Божилов – ПП-ДБ; Владимир 

Димитров Иринков – „Възраждане“; Атанас Иванов Василев – ДПС, 

Ваня Александрова Йотовска – ИТН; секретар – Петрана Иванова 

Димитрова – „БСП за България“ и членове: Мария Михайлова 

Русева и Донка Тодорова Рашева – ГЕРБ-СДС; Красимира Георгиева 

Куцарова и Весела Викторова Русева – ПП-ДБ; Илко Стойчев 

Динков – „Възраждане“. 

В случай че приемем решение за назначаването на 

Общинската избирателна комисия в Първомай, същата да встъпи в 

правомощията си на 9 септември 2023 г. 

На назначените членове да им бъдат издадени удостоверения. 

Моля да подложим на гласуване предложението ми, ако 

нямате бележки. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания, или предложения? Няма. 

Моля да гласуваме. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева); против – няма. 

Решението е  № 2035-МИ/25.08.2023 г. 

Следващ докладчик – господин Георгиев. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам проектен номер 2020 в 

папката с мои инициали относно назначаване на Общинска 

избирателна комисия в община Елена, област Велико Търново в 

изборите на 29 октомври 2023 г. 

В Централната избирателна комисия е постъпило писмо с вх. 

№ МИ-06-260-61 от 23 август 2023 г. от кмета на община Елена, 

област Велико Търново с предложение за състав на Общинската 

избирателна комисия в общината. 

Представени са всички изискуеми документи по съответните 

членове от Изборния кодекс и съгласно Решение № 1962-МИ от 

04.08.2023 г. на ЦИК. 

Консултациите са проведени при спазване на изискванията на 

чл. 76 Изборния кодекс. Постигнато е съгласие между участниците в 

консултациите по отношение състава на Общинската избирателна 

комисия в община Елена. Участвали са всички парламентарно 

представени партии и коалиции. 

Предвид изложеното и на съответните основания предлагам 

Централната избирателна комисия да 

„РЕШИ: 

Назначава Общинска избирателна комисия в община Елена, 

област Велико Търново в състав от 11 членове, както следва: 

председател – Анета Красимирова Николова – ГЕРБ-СДС; зам.-

председатели: Стоянка Янкова Димова – „Възраждане“; Костадин 
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Петров Господинов – „БСП за България“; Йордан Георгиев 

Шалаверов – ИТН; секретар – Иванка Йорданова Сиракова – ПП-ДБ 

и членове: Стефан Пенчев Николов и Мирослава Димова Капинчева 

– ГЕРБ-СДС; Даниела Страхилова Лаловска и Боряна Цветанова 

Атанасова-Минчева – ПП-ДБ; Христо Йорданов Петров – 

„Възраждане“ и Зорница Севдалинова Топалова – ДПС. 

Общинската избирателна комисия встъпва в правомощията 

си на 9 септември 2023 г. 

На назначените членове да се издадат удостоверения.“ 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля да гласуваме. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Решението е № 2036-МИ/25.08.2023 г. 

Следващ докладчик – господин Томов. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, докладвам ви проектен номер 

2053 относно назначаване на Общинска избирателна комисия в 

община Николаево, област Стара Загора, за изборите за общински 

съветници и за кметове на 29 октомври 2023 г. 

Постъпило е писмо от кмета на община Николаево, област 

Стара Загора, с вх. № МИ-06-260-114 от 24 август 2023 г. с 

предложение за състав на Общинската избирателна комисия в 

общината. 

Представени са всички изискуеми документи по Изборния 

кодекс и Решение № 1962-МИ от 04.08.2023 г. на ЦИК. 

Консултациите са проведени успешно и е постигнато 

съгласие между участниците в тях по отношение състава на 

Общинската избирателна комисия в община Николаево. 
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Предвид това предлагам да вземем решение, с което да 

назначим Общинската избирателна комисия в община Николаево в 

състав от 11 членове, както следва: председател – Иван Янков 

Казлачев – ГЕРБ-СДС; зам.-председатели: Стефка Койчева 

Бъчварова – ПП-ДБ; Катя Неделчева Генчева – „Възраждане“; Генка 

Василева Генчева – „БСП за България“ и Илияна Георгиева Кишева 

– ИТН; секретар – Валентина Бориславова Апостолова – ДПС; 

членове: Марина Иванова Иванова и Ирена Пенчева Петкова – 

ГЕРБ-СДС; Стойчо Пейчев Колев и Веселин Димитров Видолов – 

ПП-ДБ; Йовелина Миткова Петкова – „Възраждане“. 

Това е решението, което предлагам да одобрим. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 2037-МИ/25.08.2023 г. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, още един сходен проект на 

решение с проектен номер 2054 относно назначаване на Общинската 

избирателна комисия в община Нови пазар, област Шумен.  

Документите от проведените консултации, завършили с 

постигнато съгласие между участниците в тях, са изпратени в 

Централната избирателна комисия с писмо с вх. № МИ-06-260-

103/24.08.2023 г. от кмета на общината. 

Спазени са изискванията на Изборния кодекс, представени са 

изискуемите документи съгласно Изборния кодекс и наше Решение 

№ 1962-МИ. 

Предлагам да утвърдим като назначим следния състав на 

Общинската избирателна комисия в община Нови пазар: 

председател – Десислава Станимирова Маринова – ГЕРБ-СДС; зам.-
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председатели – Ивалина Кирчева Димитрова – ПП-ДБ; Надежда 

Борисова Методиева – „Възраждане“;  Даниела Тодорова Миронова 

– „БСП за България“; секретар – Момчил Ивайлов Широков – ДПС, 

и членове: Анита Пламенова Антонова и Сийка Петкова Димитрова 

– ГЕРБ-СДС; Десислава Красимирова Илчева и Теодора Михайлова 

Савова – ПП-ДБ; Александър Дамянов Стоянов – „Възраждане“ и 

Галина Йорданова Иванова – ИТН. 

Моля да одобрим този проект на решение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Моля да гласуваме. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 2038-МИ/25.08.2023 г. 

Следващ докладчик в тази точка – господин Баханов, 

заповядайте. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Благодаря Ви, госпожо Председател. 

Уважаеми колеги, докладвам ви постъпила преписка с вх. № 

МИ-06-260-99/24.08.2023 г. от кмета на община Марица. 

Изготвен е проект на решение за назначаване на Общинската 

избирателна комисия в община Марица, област Пловдив за изборите 

за общински съветници и кметове на 29 октомври 2023 г. 

Постъпило е писмо от кмета на община Марица с 

предложение за състав на Общинската избирателна комисия в 

общината. 

Видно от представения протокол, участвалите в 

консултациите политически партии и коалиции са постигнали 

съгласие по отношение разпределението както на ръководните 

длъжности, така и на членовете на Общинската избирателна 

комисия. 
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Представени са всички изискуеми документи по чл. 75, ал. 7 

във връзка с ал. 3, 4 и 5, и Решение № 1962-МИ от 04.08.2023 г.  

Консултациите са проведени при спазване на изискванията на 

чл. 76 от Изборния кодекс. Участвали са представители на 

парламентарно представените партии и коалиции съгласно Решение 

№ 1962-МИ от 04.08.2023 г. на ЦИК. Постигнато е съгласие, поради 

което с оглед на изложеното дотук предлагам Централната 

избирателна комисия да 

„РЕШИ: 

Назначава Общинска избирателна комисия в община Марица, 

област Пловдив в състав от 11 членове, както следва: председател – 

Йордан Иванов Цаков – ГЕРБ-СДС; зам.-председатели: Неда 

Димитрова Кърова – ПП-ДБ; Анета Йосифова Иванова – ДПС; 

Надежда Стоянова Тодева – БСП; Славяна Енева Балабанска – ИТН; 

секретар – Радка Минчева Георгиева  – „Възраждане“; членове: 

Стелияна Димитрова Немцова-Карамфилова и Милка Христова 

Събева – ГЕРБ-СДС; Атанас Николов Костадинов и Георги Спасов 

Спасов – ПП-ДБ; Николай Кръстев Кънчев – „Възраждане“. 

Общинската избирателна комисия встъпва в правомощията 

си на 9 септември 2023 г.  

На назначените членове да се издадат удостоверения.“ 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 2039-МИ/25.08.2023 г. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Следващият ми проект на решение е 

относно назначаване на Общинска избирателна комисия в община 

Тополовград, област Хасково. 
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В Централната избирателна комисия е постъпило писмо с вх. 

№ МИ-06-260-110 от 24 август 2023 г. от кмета на община 

Тополовград, област Хасково, с предложение за състав на 

Общинската избирателна комисия в общината. 

Представени са всички изискуеми документи съгласно 

разпоредбите на Изборния кодекс и наше Решение № 1962-МИ от 

04.08.2023 г.  

Консултациите са проведени при спазване на изискванията на 

чл. 76 от Изборния кодекс. Участвали са всички представители на 

парламентарно представените партии и коалиции. Постигнато е 

съгласие между участниците в консултациите по отношение на 

състава на Общинската избирателна комисия в община Тополовград.  

Предвид изложеното дотук, предлагам на Централната 

избирателна комисия да вземе следното 

„РЕШЕНИЕ: 

Назначава Общинската избирателна комисия в община 

Тополовград, област Хасково в състав от 11 членове, както следва: 

председател –  Мирослав Стоянов Тумбалов – ГЕРБ-СДС; зам.-

председатели: Иван Федев Лазаров – „Възраждане“; Божана 

Лазарова Георгиева – ДПС; Димитрина Вълчева Илиева – „БСП за 

България“ и Миглена Стоянова Рашева – ИТН; секретар – Райна 

Атанасова Зотова – ПП-ДБ, и членове: Атанаска Петкова Михалева 

и Янко Вълков Янков – ГЕРБ-СДС; Николай Момчилов Ралев и 

Мария Димитрова Чавдарова – ПП-ДБ; Бянка Николова Станкова – 

„Възраждане“. 

Общинската избирателна комисия встъпва в правомощията 

си на 9 септември 2023 г. 

На назначените членове да се издадат удостоверения.“ 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 
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Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Решението е № 2040-МИ/25.08.2023 г. 

Следващ докладчик – господин Чаушев. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Уважаеми колеги, докладвам ви 

предложение от кмета на община Джебел с вх. № МИ-06-260-32 от 

24 август 2023 г. относно състав на Общинска избирателна комисия 

в община Джебел, област Кърджали. 

Проведени са консултациите при кмета, на които 

представителите на политическите партии и коалиции са постигнали 

съгласие, поради което предлагам да назначим Общинска 

избирателна комисия в община Джебел в състав от 11 членове, както 

следва: председател - Лейля Бекир Чакър – ГЕРБ-СДС; зам.-

председатели: Алпер Юсеин Али – ПП-ДБ; Диан Георгиев Дяков – 

„Възраждане“; Белкъз Наим Алим – „БСП за България“; Яна 

Николаева Делчева – ИТН; секретар – Рамадан Лютви Мехмед – 

ДПС, и членове: Емилия Господинова Янкова и Петя Валентинова 

Бумбарова – ГЕРБ-СДС; Милен Митков Николов и Дениз Идриз 

Чауш – ПП-ДБ; Невена Асенова Башева – „Възраждане“. 

Представени са необходимите документи. 

Предлагам да назначим състава на ОИК – Джебел, да им се 

издадат удостоверения и да започнат работа от 9 септември 2023 г. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. Няма. 

Режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

Решението е № 2041-МИ/25.08.2023 г. 

В първа точка, заповядайте, господин Войнов. 
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ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, постъпило е писмо от 

кмета на община Пирдоп, с вх. № МИ-06-260-86/24.08.2023 г. 

относно назначаване на Общинска избирателна комисия в община 

Пирдоп. 

При преглед на постъпилите документи се оказа, че всички 

декларации на предложените за членове на Общинската избирателна 

комисия са копия и са заверени с печата на общината. 

Предлагам да изпратим писмо до кмета на община Пирдоп, с 

което да изискваме да ни изпратят оригиналните декларации. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Моля, режим на 

гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Продължаваме с втора точка: Доклади по административни 

преписки. 

Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, постъпили са две писма 

от IT експертите към ЦИК с вх. № МИ-23-4-5 и към МИ-23-4-5 от 

24 август 2023 г. С тях ни изпращат обновена версия на текста по 

позиция 1 от документацията за подготвяната обществена поръчка и 

приложението към позиция 1. Докладвам писмата за запознаване и 

за обсъждане при подготовка на документацията за обществената 

поръчка. 

Постъпило е писмо от „Информационно обслужване“ АД с 

вх. № ЦИК-00-274/24.08.2023 г. в отговор на наше писмо, с което им 

поискахме информация за смарткартите, използвани в СУЕМГ. 

С настоящото писмо ни предоставят исканата информация, 

като обръщат внимание, че номерата на СИК за предстоящите 

местни избори се различават от тези за народни представители, 

поради което следва сертификатите на смарткартите да бъдат 
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преиздадени, разбира се, след като бъдат определени секциите, в 

които ще има гласуване. Докладвам писмото за сведение, като 

информацията за смарткартите ще предоставя на IT експертите, тъй 

като по тяхно искане беше това писмо. 

Последният ми доклад е писмо от ГД „Национална полиция“ с 

вх. № МИ-04-02-6/24.08.2023 г. С него ни предоставят 

информацията за транспортирането на СУЕМГ, която поискахме на 

проведената с тях среща в края на миналата седмица. Докладвам 

писмото за сведение и запознаване, като информацията ще бъде 

използвана при подготовката на обществената поръчка. 

Следващ докладчик – господин Димитров. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Докладвам за сведение вх. № 07-34-

55, с което ни изпращат различни разменени файлове на започнал 

вече тест, тъй като имаме първи доклад за това, че сме обменили 

файлове с Белгия.  

Имам и още един доклад с вх. № 07-34-53, който също се 

отнася до криптоинструмента. Получили сме го един ден по-рано и е 

лично потвърждение от господин Стефанини, че сме приключили 

дейностите по регистрация на нашия вариант на криптоинструмента. 

Предстоят тестове. Всичките тези писма ще бъдат приобщени към 

папка „криптоинструмент“, тъй като са всъщност информационни. 

Имам още един доклад – вх. № 07-81-28, с който проф. Андреа 

де Гутри е поискал данни за това колко са българите в чужбина, как 

гласуват и така нататък. Засега го докладвам за сведение и 

запознаване. Някои от въпросите, които са зададени, нямат 

отговори, тъй като ние не регистрираме всички, които имат право да 

гласуван извън страната, в списъка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

– госпожа Стойчева. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, получили сме уведомление от 

кмета на община Септември с вх. № МИ-06-274/24.08.2023 г. за 

адреса на сградата, в която ще заседава Общинската избирателна 

комисия в периода от 9 септември до 7 дни от обявяване на 
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резултатите от изборите и на адреса, на който ще провежда 

дежурствата и заседанията Общинската избирателна комисия в 

периода след 7 дни от обявяване на резултатите до края на мандата 

на ОИК. 

На този етап го докладвам за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

– госпожа Ганчева. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, връщам на доклад двете 

писма, получени във връзка със заявленията за достъп до 

обществена информация, които бяха докладвани от колегата Матева 

в предходни заседания и ние пуснахме съобщение. 

Припомням, вчера докладвах писмата за сведение и сега ви 

докладвам становище, изготвено от юрист от звено „Правна 

дейност“, включително с главния експерт „Връзки с 

обществеността“. Приложени са и проекти на две писма до господин 

А. и до госпожа Д. 

Както и вчера казах, ако желаете, да направим работно 

обсъждане, тъй като предходния път всички такива заявления бяха 

обсъдени на работна група по доклада на колегата Матева и беше 

изпратено съобщение до медиите.  

Повдигам въпроса за преценка от Комисията и съответно двата 

проекта на писма до лицата, където по същество изразеното мнение 

и в становището, и в проекта на писма, е, че исканата информация не 

представлява, не се разглежда по реда на ЗДОИ, но, тъй като е 

надделяващ общественият интерес, ние сме обективирали 

информация в съобщение. По реда на ЗДОИ не е налице задължение 

за произнасяне – това е правното становище, като е цитирано и 

решение на Върховния административен съд като практика и са 

приложени два проекта на отговор до двете лица. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания или предложения?  

Колеги, по проектите на писма, които са подготвени, има ли 

изказвания, предложения? 
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Моля, режим на  гласуване на двете писма до господин 

Ангелов и до госпожа Димитрова. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Следващ докладчик – господин Георгиев. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам за сведение писмо с вх. № 

МИ-22-83/24.08.2023 г., съдържащо въпрос във връзка с 

предстоящите местни избори – дали подписите за списъка по чл. 133 

(изредени алинеи) и чл. 140 от Изборния кодекс, може да бъдат 

събирани на територията на цялата страна или само в общините, в 

които съответната партия ще издига кандидатски листи. 

Отговорът на този въпрос се съдържа във вече приетото и 

публикувано решение на Централната избирателна комисия – 

регистрациите на партии и коалиции в Централната избирателна 

комисия, се събират на цялата територия. Предлагам това писмо да 

остане за сведение и без отговор. 

Следващото писмо, което докладвам, е с вх. № НС-23-

372/24.08.2023 г. от Комисията за защита на личните данни (КЗЛД). 

Освен до Централната избирателна комисия е изпратено с копие и 

до Министерството на електронното управление, както и до 

„Информационно обслужване“ АД, тъй като става въпрос за сигнал, 

свързан със защита на личните данни на гражданин, участвал в 

изборния процес и във видеоизлъчването по време на последните 

избори за Народно събрание. Докладвам това писмо за запознаване и 

по-късно за предприемане на съответни действия, ако е необходимо. 

(Реплики.) 

Предлагам Централната избирателна комисия да приеме текст 

на писмо до Министерството на електронното управление и до 

„Информационно обслужване“ АД за предприемане на действия във 
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връзка със заглушаване на тази част от записа, с копие до госпожата, 

подала сигнала. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания и предложения. Няма. 

Режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветозар Томов); против – няма. 

Следващ докладчик – госпожа Солакова. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Уважаеми колеги, във вътрешната 

мрежа е писмо с вх. № МИ-04-7/25.08.2023 г. от дирекция 

„Държавни разходи“ на Министерството на финансите.  

Предлагам ви проект на писмо, адресирано до министъра на 

финансите, но ви предлагам да бъде до дирекция „Държавни 

разходи“ с оглед уточняване на допълнителните средства, 

необходими за обезпечаване на цялостния процес при машинното 

гласуване, включително изработка и доставка на хартиените 

бюлетини, на специализираната хартия за машинно гласуване, както 

и на компютърната обработка на данните от гласуването и 

издаването на бюлетина с резултатите от изборите. 

Моля да го погледнете. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания или предложения по писмо с проектен номер 7457. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, в Централната избирателна 

комисия получихме писмо от кмета на община Силистра във връзка 
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с организационно-техническата подготовка и обезпечаването на 

избирателните секции с прозрачни избирателни кутии – поставя 

въпрос. 

Предлагам да изпратим това писмо по компетентност на 

главния секретар на Министерския съвет. То е свързано със 

задължението на органите на изпълнителната власт и всички 

институции да осигуряват избирателните комисии материално-

технически, включително и с избирателни кутии. 

Едновременно с това ви докладвам писмо, което сме получили 

от община Петрич, с вх. № МИ-06-272/22.08.2023 г. В т. 3 от 

писмото се поставят въпроси дали ще бъдат осигурени на 

общинските администрации специални кутии за бюлетините от 

машинно гласуване.  

Предлагам по същия начин да изпратим по компетентност на 

главния секретар на Министерския съвет. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Уважаеми колеги, връщам на доклад 

получената фактура от „ЕнЕрДжи Сорс“ ООД заедно с докладна 

записка с вх. № ЦИК-09-252. Докладвах ги на вчерашното 

заседание, отложих с оглед на необходимостта от представяне на 

контролен лист за извършване на предварителен финансов контрол. 

Представен е такъв контролен лист от 24 август с мнение за 

законосъобразност относно извършването на разхода. 

Предлагам да одобрим изплащането на представената фактура 

по изпълнение на Договор № 27 от 23 декември 2022 г. за 

съхранение на батерии за машините за машинно гласуване. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – 1 (Севинч 

Солакова). 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, за сведение ви докладвам 

писмо от Печатницата на БНБ с вх. № МИ-26-30/24.08.2023 г. След 

обсъждане на работна група и запознаване с мострите на бюлетини 

за предстоящите избори ще предложа отговор и съответно 

предложение. 

С писмо – вх. № МИ-26-29/24.08.2023 г., също на този етап за 

сведение ви докладвам писмото, в което са предоставили от 

Печатницата на БНБ прогнозни стойности на хартиените бюлетини, 

както и на специализираната хартия за машинно гласуване.  

За сведение ви докладвам и вх. № МИ-22-84/24.08.2023 г. Ще 

помоля за работно обсъждане на въпрос, свързан с предпоследното 

писмо. 

Колеги, успяхме набързо да видим предложението във 

вътрешната мрежа по проекта на писмо, да изпратим с искане да ни 

предоставят отделно предложение за цена на бюлетината за втори 

тур на изборите за кметове. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания по проекта на писмо? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – няма. 

Следващ докладчик – госпожа Матева. 
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РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви докладна записка с 

вх. № ЦИК-09-253/24.08.2023 г., която е изготвена въз основа на 

предложения-оферти, постъпили в Централната избирателна 

комисия с вх. №№ МИ-25-4/21.08.2023 г.; МИ-25-3/21.08.2023 г. и 

МИ-25-5/23.08.2023 г.  

Офертите и докладната записка са свързани с излъчването на 

редовните брифинги на Централната избирателна комисия, като се 

предлага, предвид проблемите, възникнали при излъчването на 

брифингите на 2 октомври 2022 г. и на 2 април 2023 г., да се 

използва професионална камера и интернет на излъчващия, тъй като 

от съображения за сигурност, интернетът на Народното събрание не 

може да бъде използван. 

Постъпилите оферти са от Информационна агенция БГНЕС, 

СИРИУС МС ЕООД и „Симетрик“ , като предоставят цена на брой 

излъчвания. Най-ниската цена е предложена от Информационна 

агенция БГНЕС. Предлага се да бъде взето решение да се избере 

най-ниската оферта. 

Припомням, че това беше агенцията, която е излъчвала и 

преди това брифингите на Централната избирателна комисия. 

Максималната прогнозна стойност на разходите между 15 и 20 

излъчвания ще бъде до 6 хил. лв. без ДДС. Разходите ще бъдат 

отчетени по § 10-20 „Външни услуги“ след одобрение на план-

сметката от Министерския съвет. Има контролен лист от днешна 

дата за сумата, в който се изразява мнение за законосъобразност 

относно поемане на разхода. 

Освен това, се прави предложение първият брифинг на 

Централната избирателна комисия да бъде в периода между 29-и  и 

31 август. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания и предложения? 

Във връзка с доклада на колегата Матева ви предлагам 

първият брифинг на Централната избирателна комисия да бъде на 

31 август, четвъртък, следващата седмица, след което, предвид и 
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началото на работата на Народното събрание от 1 септември в тази 

сграда, в която работи и Централната избирателна комисия, 

редовните брифинги да бъдат всяка седмица във вторник и да 

одобрим предложението на Информационна агенция БГНЕС за 

излъчване на брифингите на Централната избирателна комисия. 

Имате ли други предложения?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, предлагам ви, тъй като от колеги 

разбрах, че има запитвания, че не е обявена на интернет страницата 

на ЦИК банковата сметка, по която кандидатите в тези избори да 

внасят депозити, да публикуваме съобщение, с което да укажем на 

партиите и коалициите и инициативните комитети, че в избори за 

общински съветници и кметове не се внася депозит. Съобщението е 

в моя папка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

предложения по текста? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Докладвам писмо от Столична община, 

Район „Искър“ с вх. № НС-07-66/24.08.2023 г., с което ни се изпраща 

документация във връзка с връчен АУАН № 5 от 29 юни – за 

сведение и приобщаване към административнонаказателната 

преписка. 

Още един доклад за запознаване – вх. № ЦИК-00-

273/24.08.2023 г. От „Информационно обслужване“ АД във връзка с 

оптимизиране на Единния портал за електронно правосъдие – да 
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преценим дали следва да изпратим лица да бъдат обучени за работа 

с този портал. Засега го докладвам за запознаване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, докладвам 

ви вх. № МИ-03-13/24.08.2023 г. В Централната избирателна 

комисия е постъпил препис от Решение № 563/24.08.2023 г. на 

Министерския съвет за подготовката и произвеждането на изборите 

за общински съветници и за кметове на 29 октомври 2023 г. 

Решението е взето на основание чл. 18, ал. 4 от Изборния 

кодекс и с него се възлагат отговорности на министъра на 

вътрешните работи относно координацията по изпълнението на 

дейностите във връзка с организационно-техническата подготовка 

на изборите; на министъра на финансите по отношение на план-

сметката за разходите и проекта на тарифа, по която партиите и 

коалициите и инициативните комитети заплащат предизборните 

предавания по БНТ и БНР и техните  регионални центрове; на 

министъра на регионалното развитие и благоустройството по 

отношение на избирателните списъци; на министъра на 

електронното управление по отношение на техническото 

осигуряване на видеонаблюдението и видеозаснемането; министъра 

на правосъдието по отношение на подготовката на изборите в 

местата за лишаване от свобода и издаване на наказателни 

постановления по чл. 496, ал. 3, изречение второ от Изборния 

кодекс. Докладвам го за сведение на Централната избирателна 

комисия. 

Прекъсвам заседанието на Централната избирателна комисия. 

Ще продължим в 14,30 ч. 

 

(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия. Дванадесет 

членове сме в залата – имаме кворум. 
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Заседанието продължава със закъснение от обявения час 

поради продължилата по-дълго време работна група. 

Продължаваме с доклад в точка втора на колегата Елка 

Стоянова. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, постъпило е писмо с вх. № МИ-

06-281 в Централната избирателна комисия от община Пазарджик, с 

което кметът на общината ни изпраща документация по отношение 

на заповедта, с която са образувани избирателни секции за 

произвеждане на изборите за общински съветници и кметове на 

29 октомври 2023 г.  

С писмото ни уведомява, че с тази своя заповед е образувал 

145 секции и определил номерацията на общо 153 секции, в това 

число са включени образуваните от ръководителите на 

специализирани заведения 8 броя секции. 

Към писмото са приложени заповедта на кмета на община 

Пазарджик и 8 броя заповеди за образуване на секции в 

специализирани заведения. Приложена е и заповед на областния 

управител на област Пазарджик, Решение № 518/24.08.2023 г. на 

Административен съд – Пазарджик, които са по повод жалба от едно 

лице, оспорило заповедта на кмета в частта за определяне на 

номерацията на секциите, образувани в специализираните заведения. 

Все още не сме получили документите във връзка с 

консултациите, но въпросът, който ни поставя кметът, е дали, при 

положение че с решението на Административен съд – Пазарджик, се 

засяга негова заповед по отношение на образуване и определяне 

номерацията на секции – решението е отменено в частта, в която той 

е определил номерацията на образуваните в специализираните 

заведения секции – следва ли да провежда нови консултации? 

Колеги, може да се запознаете с цялата преписка в моя папка. 

След като се запознах, първо, с жалбата, приложена към писмото на 

кмета, после със заповедта на областния управител, после със 

съдебното решение и мотивите на съда, считам, че не са налице 

основания за провеждане на следващи консултации, поради което ви 
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предлагам, да се изпрати уведомление на кмета на община 

Пазарджик, че не е необходимо да се извършват следващи действия 

по отношение на проведените и приключили вече консултации в 

община Пазарджик. 

Моля да погледнете преписката и ако нямате бележки, да го 

подложим на гласуване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания и предложения във връзка с доклада на колегата 

Стоянова? 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, ако сте се запознали с 

преписката, моля да гласуваме предложението ми за отговор в 

смисъл, че не е необходимо да се провеждат нови консултации и 

следва да ни изпратят преписката от проведените вече консултации. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли други 

предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева); против – 2 (Любомир Георгиев, 

Цветозар Томов). 

Следващ докладчик – госпожа Солакова. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Уважаеми колеги, с докладна записка 

ЦИК-09-254 на основание чл. 112, ал. 3 от Закона за публичните 

финанси се предлага извършване на корекция в размера на 

трансферираните средства към общините за изплащане на 

възнаграждения на общинските избирателни комисии с мандат 2019 

– 2023 г. Към 25 август средствата са в размер на 54 550,37 лв. 

Предлагам да одобрим извършването на корекция по бюджета, 

за което да упълномощим председателя на Централната избирателна 

комисия и да уведомим за тази корекция министъра на финансите. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 
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Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – няма. 

Поради изчерпване на дневния ред закривам заседанието на 

Централната избирателна комисия и насрочвам следващото за 

понеделник, 28 август 2023 г., от 14,00 ч. Благодаря. 

 

(Закрито в 17,00 ч.) 

 

     

 

 

    ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

       Камелия Нейкова 

 

    СЕКРЕТАР: 

       Севинч Солакова 

 

 

 

 

 

 

Стенограф: 

  Стефка Аличкова 

 

 

 

 

  

 


